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§ 1. Mötets öppnande 
 Arne hälsade alla välkomna till denna styrelses första möte och 
 förklarade mötet öppnat. 
 
§ 2. Närvaro 
 Närvarande var Jörgen Ring, Johnny Norremark, Arne Karlsson, 
 Bo-Göran Jönsson, Karin Bengtsson samt Lars Andersson under §8. 
 Ej närvarande var Margaretha Lundgren och Jocke Berg. 
 
§ 3. Föregående mötesprotokoll 
 Föregående mötesprotokoll lästes upp och godkändes. 
 
§ 4. Justeringsman 
 Johnny Norremark valdes till att justera dagens protokoll. 
 
§ 5. Ekonomi 
 Ekonomin är god. Bidraget från Trelleborgs kommun för Söderslättsrundan i 
 fjor har kommit. Även sponsorpengar har börjat komma in. 
 Det är fortfarande ca 10 st som inte har betalt medlemsavgiften för i år. Arne 
 kontaktar dem. 
 
§ 6. Moppekommitén 
 Arrangemanget de 7 maj tillsammans med Lions blir inställt p.g.a. att 
 Lions inte har tillräckligt många som kunde ställa upp. 
  
 Vi har fått förfrågan om vi vill deltaga i Palmsläppet 27/5 med temat 
 sommar. Förslag att vi skall grilla korv på kolgrill. Arne lägger ut förfrågan 
 om det finns någon som vill ställa upp och gr illa. 
 
§ 7. Fastighetskommitén 
 Vattenläcka i taket i styrelserummet. Akka frakt är informerade om 
 problemet. 
 Det är tid att rengöra fasaden. 
  
 Följande skall inköpas 
 Tält 4x6m, bänksett 5st, gräsklippare och trimmer. 
 
 
 



§ 8. Kommande arrangemang 
 29 april VW dagen. Läget är under kontroll. 
 Försäljning av korv och bröd, kaffe och kaka. Radio 4U kommer och 
 direktsänder. 
 Flera mopedklubbar är inbjudna tillsammans med Street cruisers, 
 Dream cruisers och Onsdagsgruppen. 
 
 18 maj Moppers klubbrunda 
 Jocke Berg fixar rundan 
 Cafeterian fixar fika 
 Förfrågan lagd om följebil med bord och stolar. 
 
 6 juni Motorhistoriska dagen 
 Besikta klart 
 Motorhistoriska klubben klart. 
 
§ 9. Bordlagda ärende 
 Inga bordlagda ärende. 
 
§ 10. Inkommen post 
 Inget aktuellt för vår del. 
 
§ 11. Övrigt 
 Cafeterian undrar: När det är mat med anmälan med sista tid för anmälan, 
 vad gör vi med dem som anmäler sig efter det? 
 Anmäler man sig försent får man vara med i mån av plats mot en extra avgift 
 på minst 20kr. 
 
 Klistermärken, Arne har varit i kontakt med företaget som skall trycka 
 dem. Tyvärr skall maskinen servas först innan de kan tryckas. 
 
 Efter årsmötet kom frågan upp angående hut medlemsavgiften skall vara 
 betald för att vara röstberättigad på mötet. Då stadgarna inte ger ett klart 
 besked får Jocke Berg uppgiften att kontrollera med Bilsportförbundet 
 vad som gäller. Gäller medlemsavgiften enbart inbetalat år eller över 
 årsmötet nästa år? Om det gäller över årsmötet är det hela årsmötet eller 
 endast delvis? 
  
 
§ 12.  Nästa möte 
 Nästa möte den 25 maj kl. 18.30,är inget ordinarie styrelsemöte utan ett 
 medlemsmöte inför den 6juni.   
 
 
 



 
§ 13.  Mötets avslut 
 Arne tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 
 
 
 
 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
 
 
 
_________________________ 
Karin Bengtsson sekr 
 
 
 
 
 
 
Justeras 
 
 
 
 
 
_________________________                               ___________________________ 
Johnny Norremark      Arne Karlsson ordf  
 
 
 
  


